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Z A P I S N I K 
s 25. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 15. travnja 2014. 
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, Gordana Piskač, pročelnica 
Jedinstvenog upravnog odjela, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 
prostorno uređenje i promet, Nikola Muvrin, direktor TD Risnjak-Delnice d.o.o., Irena Vučenik 
Šostik, direktorica TZ Grada Delnica,  Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 
Delnice, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Dragan Abramović, 
zapovjednik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada 
Delnica, samouprave i uprave, Zrinka Ružić, službenica u Odsjeku za proračun i financije i Klaudija 
Kumpar, tajnica gradonačelnika. 

Odsutni: svoj izostanak ispričao je gradonačelnik Ivica Knežević  
 
ZVEZDANA JERKOVIĆ 
- Rad s pripravnicom vezan uz njen ogledni rad. 
- Aktivnosti vezane uz obilježavanje Uskrsa. 
- Aktivnosti za Dan Planete Zemlje. 
- Čišćenje igrališta oko vrtića. 
- izrada Pravilnika o upisu u vrtić. 
- Uvid u rad skupine Maze. 
- Prošli tjedan sudjelovanje na seminaru ravnatelja svih vrtića Hrvatske, vrlo korisne 

informacije vezane uz kurikulum predškolskog odgoja. 
- 10. 5. sudjelovanje na Olimpijadi vrtićaraca. 
- 9. 5. obnavljanje statusa eko-vrtića u Zagrebu. 

 
DRAGAN ABRAMOVIĆ 
- Nastavlja se s redovitim vježbama. 
- Dogovara se prijevoz voćaka iz Jaske. 
- Liječnički za DVD kreće od danas. 
- Pobrinuti se treba za voćke koje su došle u četvrtak a još uvijek nisu podijeljene. 
- Što se tiče podjele sadnica pojavio se veliki problem radi parkiranja, srećom se ništa nije 

dogodilo jer s vatrogasnim automobilom ne bi mogli izaći. 
- Pohvalio je DVD Brod na Kupi koji su izašli prvi na intervenciju u Sloveniju. Nakon njih 

došli su i Slovenci, spašena je kuća. 
 
 

DARIO MEDVEDEC 
- Dokumentacija za Hotel Sport je spremna. 
- Parkiralište u Brodu na Kupi je dovršeno i asfaltirano, danas je primopredaja. 
- Proljetni sajam – dogovaraju se još detalji. Razgovaralo se i o sajmu cvijeća o čemu 

slijede konkretni dogovori. 
- Rotary koncert se odrađuje. Pozornica, zaštitne podloge i sl. je spremno. 
- Sprave za ljetni fitness se također odrađuju. 



 
GORDANA PISKAČ 
- Obavljaju se aktivnosti vezane uz preseljenje obitelji Andrić. Danas će se izvršiti 

iskopavanje rova za polaganje vodovodnih i elektro cijevi. Javljeno je u HEP da se izvrši 
iskopčanje struje u „Barutani“. Danas ide narudžbenica geometru za snimanje kontejnera 
kako bi se mogao napraviti geodetski projekt za izradu projektne dokumentacije za 
dobivanje građevinske dozvole za nadstrešnica. 

- Aktivnosti i dalje vezane uz prostorno plansku dokumentaciju kao i aktivnosti vezane uz 
izradu Izvješća o stanju u prostoru (pribavljanje potrebnih podataka). 

- Provode se aktivnosti vezane za izradu Izvješća Plana gospodarenja otpadom.  
- Problem prijave na natječaj koji je raspisala Županija na koji smo prijavili Supilovu ulicu. 

Naime, prijedlog je Županije da se ne prijavi Supilova ulica već projekt E-županija gdje bi 
se zajedno sa HEP-om ukopavala još jedna prazna cijev u koju bi se jednog dana mogla 
uvući optika. Također,  postoji informacija da Županija ne raspolaže iznosom od milijun 
kuna, kako je navedeno u natječaju, nego da se radi o znatno manjem iznosu, tako da se ne 
zna s koliko novaca Županija zapravo raspolaže. 

- U petak je Zagolik dobio struju pa agregat treba vratiti. 
 

TOMISLAV MRLE 
- Ovog tjedna odaslat će se Poziv za Vijeće za prevenciju kriminaliteta zajedno s izrađenim 

prijedlogom Plana i Programa Vijeća. 
- Radi se na izradi teksta Odluke o socijalnoj skrbi u skladu s dogovorom Radne skupine. 
- Počinje se s radom na usklađivanju Odluke o Savjetu mladih s novim zakonom. 
- Sutra će biti preuzimanje dokumentacije vezano uz Hotel Sport. 
- Uputit ćemo dopis MORH-u vezano za preuzimanje streljane. 
- Pokušat će se dogovoriti parcelacija zemljišta sa DUUDI. 
- Kontakt sa Gradom Opatija vezano uz pomoćnike u nastavi. 

 
KATARINA MIHELČIĆ 
- sutra je u Županiji sastanak vezan uz asistente u nastavi. 

 
ZRINKA RUŽIĆ 
- Uz tekuće poslove ovaj tjedan počinje se raditi na Rebalansu, a tu su krediti, Supilova i 

ostale redovite aktivnosti. 
 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
- Danas predstoje poslovi vezani uz zahtjev djelatnice za sporazumnim raskidom radnog 

odnosa radi odlaska u starosnu mirovinu. 
- Natječaj je gotov u subotu, pričekat će se pošta te će se krenuti s otvaranjem prispjelih 

prijava. U utorak i srijedu bit će razgovor s kandidatima, odabir, sređivanje 
dokumentacije. Od sljedećeg tjedna bi Knjižnica trebala zadovoljiti zakonske odredbe 
odnosno standarde za Narodne knjižnice – raditi najmanje 30 sati tjedno uključujući i rad 
subotom. 

- U srijedu bit će radni dogovor s učiteljicom iz osnovne škole vezano uz metodičku 
pripremu za Noć knjige koja će biti sljedeću srijedu. Cilj je da Knjižnica dobije još više 
korisnika, pogotovo mladih tinejdžera koji su najkritičnija skupina i da populariziramo 
zaista bogat knjižni fond za njih. Probat će se osnovati čitateljski tinejdžerski klub. 

- Do kraja tjedna ići će dokumentacija vezana uz prijavu djelatnika, izradu ugovora o radu. 
 

NIKOLA MUVRIN 
- Nastavljaju se radovi orezivanja drveća. 
- Naglasak je na uređenju groblja obzirom na Uskrs. 
- Čišćenje kanala u Supilovoj – došlo se ispod Crkve, za dan-dva bit će kompletno očišćeni. 
- Dogovoreno je sređivanje površine oko oglasne ploče pokraj mljekomata. 
- Ovaj tjedan ide sadnja tuja od peletarnice prema ulazu u groblje. 



- Ideja je da se izradi još jedan kamenjar u Parku. 
- Ostalo je redovno čišćenje i pražnjenje kanti i dodatni zadaci po pozivu i nalozima. 
- Angažirani su djelatnici i u Radničkom domu jer je tamo sada dosta manifestacija. 
- Za sutra je planirano čišćenje prostora oko Doma, te uređenje groblja. 
- Problem kontejnera i bacanja smeća pokraj kontejnera (kontejneri koji su u vlasništvu 

privatnih poduzetnika smještenih na tržnici). Razmotriti mogućnost stavljanja maski 
kojima bi se kontejneri sakrili i time bi se spriječilo bacanje smeća pokraj kontejnera. 
 

IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
- Održat će se Koordinacija svih TZ s područja Kvarnera u Opatiji. 
- Slijedi ponavljanje 17. sjednice Turističkog vijeća koja je naprasno prošli tjedan prekinuta.  
- Obrada i podnošenje kandidature za hot-spot lokacije. Radi se o bespovratnim sredstvima. 
- Pripreme i postavljanje instalacije Delničko uskršnje jaje za HTV Studio Rijeka – bilo je 

javljanje u emisiju dobro jutro Hrvatska. 
- Nastavak suradnje glede programa za volontere, sa HZZO obnavljaju se dogovori. 
- Za predstojeća događanja – humanitarni rotary koncert te koncert Goranskih risova, 

proljetni sajam, radi se o razradi detalja, medijskim najavama i prodaji karata. 
 
KATARINA MIHELČIĆ 
- Podnijela je informaciju o čišćenju divljih deponija. Ne može se opisati  što se sve našlo 

na odlagalištima. Očišćeno je 5 deponija s time da su 2 spaljena jer nije bilo drugog 
rješenja. Upozorenje građanima će se uputiti na stranicama grada. Ostalo je za riješiti još 
nekoliko lokacija i bilo bi najbolje iste zapaliti. Konkretno se radi o vrtači u Dedinu. 
Napisati će izvješće tko je sve sudjelovao u akcijama i gdje. Zatražit će da se slikaju 
prekršitelji i da se kazne. Kazna je 1.000 kuna. 

 
 

DAVORKA GRGURIĆ 
- Država ne plaća komunalnu naknadu za vojne objekte iako ih nismo oslobodili plaćanja 

toga. Moramo poslati uplatnice za sljedeći kvartal, ovaj kvartal nije plaćen i ovaj tjedan 
treba pravno vidjeti kako to riješiti. 

- Rješenje je postalo pravomoćno vezano uz Autocestu. Nisu još platili prvu ratu.  
- Supilova ulica je krenula. Utorkom su koordinacijski sastanci na kojima sudjelujemo. 
- Ubrzava se postupak ugovaranja rekonstrukcije javne rasvjete u Supilovoj. 
- Kamenita je jako aktualna jer se počinje dobivati kontura ceste i ljudi su zabrinuti za 

okućnice te se vrše dogovaranja sa njima. 
- Lampe za javnu rasvjetu (natrijeve) u Delnicama, Lučicama i Crnom Lugu – postupak je u 

tijeku. 
- Komunalni doprinos, naknada za bespravno izgrađene zgrade, posebni uvjeti, prometni 

redar je često vani vezano uz novi režim prometa u Supilovoj, divlji deponiji i komunalna 
naknada su poslovi koji su ovaj tjedan aktualni. 

 
 

Dovršeno u 8,35 
 
 
Tajnica gradonačelnika      Zamjenica gradonačelnika 
Klaudija Kumpar      Katarina Mihelčić 

 
 


